
ZARZĄDZENIE NR 820/2024 

PREZYDENTA MIASTA KRAKOWA 

Z DNIA 14 marca 2024 r. 
 

w sprawie  przyjęcia i  przekazania  pod obrady  Rady Miasta Krakowa projektu uchwały 

Rady Miasta Krakowa w sprawie nazwy ronda 

Na podstawie art. 30 ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(tekst jednolity Dz. U. z 2023 r. poz. 40, 572, 1463, 1688) zarządza się, co następuje: 

 

   § 1. Postanawia się przyjąć i przekazać pod obrady Rady Miasta Krakowa projekt uchwały 

Rady Miasta Krakowa w sprawie nazwy ronda. 

   § 2. Wykonanie zarządzenia powierza się Sekretarzowi Miasta Krakowa. 
 

   § 3. Zarządzenie wchodzi w życie z dniem podpisania. 
 



druk nr                          projekt Prezydenta Miasta Krakowa 

UCHWAŁA NR 

RADY MIASTA KRAKOWA 

z dnia  

w sprawie nazwy ronda 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym                 

(tekst jednolity Dz. U. z 2023 r. poz. 40, 572, 1463, 1688) uchwala się, co następuje: 

 

   § 1. Nadaje się nazwę Rondo Unii Europejskiej dla bezimiennego ronda położonego  

w Dzielnicy VII Zwierzyniec, w ciągu ul. Księcia Józefa przy zachodniej granicy Krakowa 

(części działek Nr: 1/5, 1/8, 1/17, 162/2, 162/3, 162/5 obręb 21 jednostka ewidencyjna 

Krowodrza). 

  

 

   § 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Krakowa. 

 

   § 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Małopolskiego. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Uzasadnienie 

 

Z okazji dwudziestej rocznicy przystąpienia Polski do Unii Europejskiej, z wnioskiem  

o nazwanie bezimiennego ronda imieniem Unii Europejskiej wystąpił Wiceprzewodniczący 

Rady Miasta Krakowa Pan Artur Buszek. Propozycja ta uzyskała pozytywną opinię Zespołu ds. 

Nazewnictwa Komisji Kultury i Ochrony Zabytków Rady Miasta Krakowa, oraz Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

 

 

Uchwała nie spowoduje wzrostu wydatków na funkcjonowanie Urzędu Miasta Krakowa. 

Realizacja uchwały nie wymaga zwiększenia zatrudnienia, a także nie będzie powodować 

w przyszłości dodatkowych kosztów niż ponoszone przed jej wprowadzeniem. 


